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‘Inmiddels kunnen we zeggen dat het project meer dan geslaagd is’

‘Klimmen, klauteren, glijden, duikelen, opstaan. Alles hoort erbij.’ Het is bijna een variant op het bekende liedje van Herman van Veen waarmee Jacco 

Meijerhof vertelt over het project Vitaal Hanzepark, waaraan zijn bedrijf Hofmeijer Voorst enige tijd geleden meewerkte. ‘Het is een ontzettend slim 

bedacht concept.’ Een echt prestigeproject voor het bedrijf uit Voorst.

Auteur: Johan Koning

Vitaal Hanzepark Zutphen mooi 
prestigeproject voor Hofmeijer
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De vraag was of de specialisten in het inrichten 
van sportparken konden meedenken over een 
concept om van het bestaande sportpark van 
voetbalclub AZC in Zutphen een multi-inzet-
baar park te maken. En inmiddels kunnen we 
wel zeggen dat het project meer dan geslaagd 
is. Op 1 november 2022 werd het geopend en 
het is sinds die tijd uitgegroeid tot een plek 
waar veel Zutphenaren elkaar kunnen ontmoe-
ten en met elkaar kunnen sporten. Het plan 
was om van Vitaal Hanzepark een bruisend park 
te maken met, in samenwerking met verschil-
lende organisaties uit sport, onderwijs, bedrijfs-
leven, zorg en welzijn, een gevarieerd aanbod 
aan activiteiten voor de leden van de op het 
park aanwezige verenigingen, maar ook voor 
buurtbewoners, scholieren en het nabijgelegen 
asielzoekerscentrum.

Veel meer mogelijkheden voor (sport)acti-
viteiten
‘Je ziet heel vaak dat hoeken of delen van een 
sportpark geen functionele betekenis hebben, 
terwijl er wel mogelijkheden zijn. Die stroken 
kun je natuurlijk ook gewoon gebruiken voor 
sportieve of andere activiteiten. Het zou mooi 
zijn als dat op andere sportparken ook meer 
ging gebeuren.’ Denk aan het aanleggen van 
klimwanden. In Zutphen legden ze bijvoor-
beeld een parcours aan voor een bootcamp 
waar mensen vrij gebruik van kunnen maken. 
Zo kunnen ze er bijvoorbeeld oefeningen doen 
als push-ups, chin-ups, dips, sit-ups en squats. 
‘Daarnaast hebben we een multifunctioneel 
sportcourt neergelegd. Daar kunnen mensen 
met elkaar voetballen, volleyballen en basket-
ballen, maar bijvoorbeeld ook badmintonnen 
en hockeyen.’

Die beide faciliteiten zijn er vooral voor jongere 
mensen, maar ook aan ouderen is gedacht. Ook 
dit weer om de mensen met elkaar in contact 
te laten komen. Zo is er een jeu-de-boulesbaan 

en een outdoor fitnessplaats speciaal voor 
senioren. Ook ligt het in de planning om nog 
verschillende beweegroutes met toestellen te 
creëren in de wijk Noordveen, waar het park 
in ligt. ‘Begin- en eindpunt van die routes zijn 
telkens het Vitaal Hanzepark.

‘De toenmalige verenigingsmanager van AZC, 
Anno Waterlander, is rond 2015 een beetje 
de initiatiefnemer van dit alles geworden. 
We kwamen met elkaar aan de praat toen 
AZC aangaf eigenlijk de behoefte te hebben 
aan een tweede kunstgrasveld. Alleen wilde 
de gemeente daar niet direct in investeren. 
Toen viel de keuze op een hybride veld van 
ons. Vervolgens raakten we aan de praat en 
heeft Anno er meerdere verenigingen bij 
geroepen. De atletiekvereniging, bijvoorbeeld. 
Gaandeweg ontstond toen het idee van wat nu 
Vitaal Hanzepark is.’

Hofmeijer mag de puzzel leggen
Leverancier van sportproducten Yalp zag er 
ook wel brood in. ‘Met alle puzzelstukken bij 
elkaar zijn we toen naar de gemeente gegaan 
om subsidie los te krijgen.’ Hofmeijer kreeg de 
opdracht om de puzzel te leggen. ‘We dachten 
mee aan het ontwerp, waarbij we de functies 
van het beschikbare terrein zo goed mogelijk 
probeerden te verdelen. Om ten slotte het hele 
terrein zo veel mogelijk voor verschillende 
doeleinden te kunnen gebruiken. Wij waren 
daarbij als het ware de verbindende factor.

‘Toen we begonnen, lag er één kunstgrasveld 
en twee matig onderhouden natuurgrasvelden. 
Het hoofdveld hebben we kunnen renoveren 
naar een O2-veld. Daar hebben we dus een 
echte kwaliteitsslag kunnen maken. En de 
natuurgrasvelden zijn nu één hybride veld. Dat 
betekent dus veel meer speeluren én een stuk 
dat over was, waar we het Vitaal Hanzepark van 
maakten. Dit biedt echt heel veel potentie voor 
andere verenigingen en sportparken.’

‘Daarnaast hebben we een multifunctioneel 
sportcourt neergelegd’
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